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Protokół nr XVII/2020 
 z XVII Sesji Rady Gminy Kłodawa  

która odbyła się dnia 20 marca 2020 roku 
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie quorum 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na rok 2020 (druk 250/2020), 
b) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020-2024 (druk 251/2020) 
c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Kłodawa w 2020 roku (druk 245/2020), 
d) ustanowienia służebności przesyłu (druk 246/2020), 
e) ustalenia wysokości bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości (247/2020), 
f) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gorzowskiego na zadanie pod nazwą „Remont 
(nakładka) drogi powiatowej nr 1404F pomiędzy miejscowościami Wojcieszyce – Różanki, etap IV” 
(druk 248/2020), 
g) zamiany nieruchomości (druk 242/2020), 
h) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od osób fizycznych (druk 243/2020), 
i) wyrażenie zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od osób fizycznych (druk 244/2020), 
k) zmiany uchwały nr IV/24/19 Rady Gminy Kłodawa w sprawie ustalenia zasad przyznawania i 
wysokości diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych, przysługujących radnym Rady Gminy 
Kłodawa. 
6. Wolne wnioski. 
7. Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji (rozpoczęcie o godz. 11:00). 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 
XVII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XVII Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 14 radnych,  
a więc Sesja jest prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – zawnioskowała o wycofanie z porządku obrad,  
w punkcie 5 projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk 242/2020). 
 
Radny Henryk Brzana – uważa, że nie zostały zachowane przepisy dotyczące zachowania odległości. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przeprosił za zaistniałą sytuację i dodał, iż 
sesja została zwołana z uwagi na pilną potrzebę przesunięcia środków w budżecie. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
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obrad wraz z poprawką zgłoszoną przez Panią Wójt. 
GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Ad. 4. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – omówiła sprawozdanie z działalności międzysesyjnej oraz 
poinformowała o działaniach podjętych przez gminny zespół zarzadzania kryzysowego w związku z 
koronawirusem. 
 
Ad. 5a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na rok 2020 (druk 
250/2020) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Komunalnej i uzyskał pozytywną opinię 
przy dwóch głosach wstrzymujących się. 
 
Radny Roman Leśnicki – zapytał jak przesunięcie środków z boiska sportowego wpłynie na realizację 
tej inwestycji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – wyjaśnił, że najniezbędniejsze prace, których 
zakres jest szacowny na 300 – 400 tys. zł zostaną wykonane. Dodał, że pozostały zakres inwestycji 
zostanie przesunięty w czasie a środki zostaną przesunięte na priorytetowe zadanie jakim jest budowa 
żłobka i przedszkola. 
 
Radny Roman Leśnicki – zapytał, kiedy zostaną rozpoczęte prace na boisku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – odpowiedział, że na wspólnym posiedzeniu 
komisji  Pani Wójt zadeklarowała, że kolejnym przetargiem jaki ogłosi będzie przetarg na modernizację 
płyty boiska. 
 
Radny  Jan Kubera – poprosił o podanie terminu ogłoszenia przetargu. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – wyjaśniła, że nie jest w stanie zadeklarować konkretnego 
terminu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem dalszych uwag, poddał 
pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 
rok. 
GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Głosy za   12 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  1 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/149/20. 
 
Ad. 6b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2020 – 2024 (druk BRG nr 242/2020) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, że projekt uchwały był 
omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
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pod głosowanie podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kłodawa na lata 2020 - 2024 
GŁOSOWANIE NR 3 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/150/20. 
 
Ad. 6c. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kłodawa w 2020 roku (druk BRG nr 
245/2020) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - przypomniał, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji  uzyskał pozytywną opinię. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - poddał 
pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kłodawa w 2020 roku. 
 
GŁOSOWANIE NR 4 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/151/20. 
 
Ad. 6d. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu (druk BRG nr 251/2020) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał pozytywną opinię przy jednym głosie 
wstrzymującym się. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - poddał 
pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustanowienia służebności przesyłu. 
 
GŁOSOWANIE NR 5 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/152/20. 
 
Ad. 6e. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości 
(druk BRG nr 247/2020) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię wspólnego posiedzenia komisji. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - poddał 
pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości bonifikaty przy sprzedaży 
nieruchomości. 
 
GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/153/20. 
 
Ad. 6f. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gorzowskiego na 
zadanie pod nazwą „Remont (nakładka) drogi powiatowej nr 1404F pomiędzy miejscowościami 
Wojcieszyce – Różanki, etap IV (druk BRG nr 248/2020) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  - przypomniał, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał pozytywną opinię. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  poddał 
pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Gorzowskiego na zadanie pod nazwą „Remont (nakładka) drogi powiatowej  nr 140F pomiędzy 
miejscowościami Wojcieszyce – Różanki, etap IV”. 
 
GŁOSOWANIE NR 7 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/154/20. 
 
Ad. 6g. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk BRG nr 242/2020) – wycofano z 
porządku obrad 
 
Ad. 6h. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od 
osób fizycznych (druk BRG nr 243/2020) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona –przypomniał, że projekt uchwały był 
przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał pozytywną opinię. 
 
Następnie w związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej 
Korona poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości od osób fizycznych. 
 
GŁOSOWANIE NR 8 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/155/20 
 
Ad. 6i. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od 
osób fizycznych (druk BRG nr 244/2020) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał pozytywną opinię. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
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od osób fizycznych. 
 
GŁOSOWANIE NR 9 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/156/20 
 
Ad. 6j. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/24/19 Rady Gminy Kłodawa w sprawie 
ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych, 
przysługującym radnym Rady Gminy Kłodawa (druk BRG nr 249/2020) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona- przypomniał, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał pozytywną opinię. 
 
Radny Jan Kubera – zwrócił uwagę, że radnym jest się cały miesiąc nie tylko na sesjach. Czasami 
występują sytuacje losowe, w których radny nie może uczestniczyć w sesji i nie powinien mieć z tego 
powodu potrącanej diety. Proponuje zmniejszenie potrącenia do 5% 
 
W związku z brakiem Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona - poddał pod głosowanie 
propozycję  Radnego Jana Kubery polegającą na zmniejszeniu potrącenia za nieobecność z 10% na 
5%. 
GŁOSOWANIE NR 10 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
  
Głosy za   3 
Głosy przeciw   7 
Głosy wstrzymujące się  4 
Poprawka nie została uwzględniona 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona -  poddał pod głosowanie podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/24/19 Rady Gminy Kłodawa w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania i wysokości diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych, przysługującym 
radnym Rady Gminy Kłodawa (druk BRG nr 249/2020) 
 
GŁOSOWANIE NR 11 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
  
Głosy za   11 
Głosy przeciw   1 
Głosy wstrzymujące się  2 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/157/20 
 
 
Ad. 7. Wolne wnioski. 
Radny Benedykt Piotrowski – zapytał, czemu mieszkańcy Gminy Kłodawa mają wywozić odpady 
wielkogabarytowe do PSZOK-u we własnym zakresie. 
 
Sekretarz Karolina Niciejewska – odpowiedziała, że szczegółowy harmonogram wywozu odpadów 
będzie znany w przyszłym tygodniu. 
 
Radny Jan Kubera – uważa, że trzeba zaproponować mieszkańcom możliwość odbioru odpadów 
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poremontowych, tym bardziej że stawka bardzo wzrosła. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że w porównaniu z okolicznymi związkami 
nie jest wysoka. 
 
Radny Wiesław Witczyk – zapytał, czy jest możliwość dokonania przeglądu chodników na terenie 
Gminy Kłodawa, ponieważ są zaniedbane miejsca. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak -odpowiedziała, że remonty będą realizowane. 
 
Radna Wanda Grabowska -  zapytała, czy dziura na ulicy Łąkowej zostanie załatana. 
 
Sekretarz Karolina Niciejewska – odpowiedziała, że firma podjedzie i sprawdzi czy warunki są 
odpowiednie do tego aby tą dziurę załatać. 
 
Radna Bożena Adamczak – poprosiła o przesłanie na stronę  sołectwa Różanki harmonogramu 
wywozu odpadów. Zapytała czy ulica Dębowa boczna będzie asfaltowana. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz – odpowiedziała, że zadanie zostanie zrealizowane. 
 
Następnie po dyskusji z uwagi na nadzwyczajną sytuację radni uzgodnili, iż kolejna sesja nie zostanie 
poprzedzona posiedzeniem komisji. 
 
Ad. 12. Zamknięcie obrad XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  
o godzinie 13:30 zamknął obrady XVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Kamila Kłosowska       
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 

 
Andrzej Korona 

 
 


